
DE STEEG. 

Nieuwe binnensportvoorziening (11-02-2010) 

In De Steeg ontbreekt een goede binnensportvoorziening. De bestaande accommodatie (Parkhuis) 
Dat eert al van de jaren 50 van de vorige eeuw en voldoet niet meer aan de eisen van deze tijd. 
Recreatieve sporten bevorderen de gezondheid (denk aan overgewicht bij de jeugd) en het beleid van 
stimulering van recreatiesport zal ook in de komende jaren aandacht moeten krijgen. 

Een Kulturhus zou een oplossing zijn, maar dan zouden alle betrokkenen hier achter moeten staan. 
Op dit moment is nog niet iedereen zover. De gemeente heeft hier maar beperkte middelen voor. 

Snellere busverbindingen (11-02-2010) 

Er zijn betere en snellere busverbindingen gewenst met Rheden Centrum, ziekenhuis Rijnstate en met 

Arnhem. 

Busverbindingen kunnen altijd beter, dit in de eerst plaats een verantwoordelijkheid van de provincie 
en de Stadsregio. Alleen kijkt men ook naar het aantal reizigers. Als dat niet rendabel is dan wordt het 
moeilijk. 

Fietsverbinding IJssel/Havikerwaard 

- (11-02-2010) Er zou een fietsverbinding langs de IJssel moeten komen richting Rheden, dat aansluit 
op het bestaande fietspad langs de IJssel. 

- (07-01-2010) Weet niet meer wie ik er laatst over hoorde, maar een nieuwe fietsverbinding naar 
Havikerwaard vanuit De Steeg zou toch geweldig zijn? Wie is hier nog meer voor? 

De gemeente! Dit staat al in het Landschapsontwikkelingsplan. Er wordt aan gewerkt. 

 

Beperken verkeer Dorpsstraat (11-02-2010) 

De Hoofdstraat en Middachterallee maken deel uit van de dorpenroute, maar zijn feitelijk de 
dorpsstraat van De Steeg. Vanwege de overlast (geluid, trillingen, fijnstof) zal er alles aan gedaan 
moeten worden om het doorgaand verkeer te beperken, en nog meer dan nu al het geval is via de 
A348 om te leiden. 

Nu de hele dorpenroute 60 km per uur is, hebben we hier bijna het maximale aan gedaan. Het enige 
wat we nog kunnen doen, het verkeer naar de oprit Velp-Zuid verleiden en bij de plannen voor de 
Traverse Dieren het verkeer naar de A348 sturen. 

Dorpskern (11-02-2010) 

In de Dorpsvisie is geconstateerd dat in De Steeg een dorpskern ontbreekt welke gebruikt kan worden 
als centrale ontmoetingsplaats (markten, Kerstbijeenkomsten etc.). De Prinses Amaliahoek zou met 
eenvoudige middelen op korte termijn als dorpskern heringericht kunnen worden. Hiervoor is het 
gewenst dat de gemeente hier haar medewerking aan verleent.  

De belangenvereniging heeft de ideeën al op een rij gezet. De financiën zijn beperkt, maar zeker als 
we ergens een subsidie kunnen krijgen, moeten we dit uitvoeren.  

Geluidsoverlast A348 (07-01-2010) 



Laten we de geluidsoverlast door de A348 voor Velp verminderen door geluidsarm asfalt aan te 
leggen. 

Te weinig trainingsruimte EDS (26-01-2010) 

Voetbalvereniging EDS heeft te weinig trainingsruimte voor het groeiende aantal leden. Een van de 
weinige verenigingen die De Steeg nog heeft en de mensen bij elkaar brengt. 

De gemeente moet het oefenveld opnieuw inrichten, zodat het onder alle weersomstandigheden 
bespeeld kan worden. Misschien kunnen EDS, Avegoor en gemeente samen een kunstgrasveld 
betalen.  

Leefbaarheid en Veiligheid langs het spoor (18-01-2010) 

Leefbaarheid en veiligheid langs het spoor moeten verhoogd worden.  

De  overlast heeft onze aandacht, maar het is een hardnekkig probleem. Daarnaast moeten 
we uitbreiding van het goederenverkeer proberen te beperken; 

Verbeteren entree De Steeg (07-01-2010) 

Het is toch een drama hoe je De Steeg binnenkomt als je de snelweg afrijdt. Ik ben erg voor het 
verbeteren van het aanzicht. Dit is toch het visitekaartje van het dorp en ziet er echt niet uit. We doen 
ons zelf tekort! 

De belangenvereniging heeft hier goede ideeën over. Laten we proberen deze met beperkte middelen 
uit te voeren. 

Multifunctioneel gebouw (07-01-2010) 

Kan er niet onderzocht worden of er een multifunctioneel gebouw kan komen, waarin scholen, 
dorpshuis, kinderopvang samen ondergebracht worden? Bijvoorbeeld ook samen laten gaan met 
spreekuur prikpost en huisarts. Nieuwbouw hiervoor is nog goed voor de economie ook 

Een Kulturhus zou een oplossing zijn, maar dan zouden alle betrokkenen hier achter moeten staan. 
Op dit moment is nog niet iedereen zover. De gemeente heeft hier maar beperkte middelen voor. 


